
Protokół nr 28/2012 

posiedzenia Komisji Komunalnej 

  Rady Miasta Luboń 

Z dnia 5 czerwca 2012 roku. 

1. Sprawa paostwa Granops dot. opłaty za umieszczenie reklam na terenie należącym do miasta.  

2. Omówienie projektu Centrum Zagospodarowania Odpadami SELEKT 

3. Wniosek Paostwa Kurasz w sprawie udzielenia bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. 

  

Ad. 1  

Paostwo Granops przybyli na komisję w celu wynegocjowania niższych opłat za reklamy 
swojej firmy, które umieszczone były na płocie posesji przy ul. 11 Listopada. Posesja ta 
częściowo leży na terenie miasta w związku z powyższym, w świetle przyjętej ustawy – 
miasto domaga się spłaty należności za umieszczenie reklamy na terenie miejskim, czyli w 
pasie drogowym. 
Burmistrz Szmyt odpowiedział, że musi działad zgodnie z prawem i nie może robid wyjątków 
Radny Mączkowiak złożył wniosek, który dot. 
Ponownych prac nad uchwalą w sprawie opłat za reklamy w pasie ulicznym 
 
 Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek. 
 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Nieobecny/na: 0 

Wynik głosowania: 

za przyjęciem wniosku –  8 radnych 

przeciw   –  1 radnych 

wstrzymało się od głosu  –  1 radnych 
 
Komisja przyjęła wniosek 
 
Ad. 2. 
Burmistrz Szmyt omówił projekt zwracając uwagę radnych na koniecznośd przyjęcia w 
przyszłości nowych uchwał związanych wejściem miasta w system SELEKT. A będą one 
dotyczyd: 
-  metod i stawek opłat 
- szczegółowe zasady ponoszenia opłat 
- wzorów deklaracji i terminów złożenia pierwszych deklaracji 
- zakresu usług 
 
Burmistrz jest zwolennikiem, by Luboo nie był dzielony na mniejsze sektory, opłaty 
należałoby naliczad „od głowy” a w wycenie opłat należy uwzględnid pobór wody. 



 
Uwagi burmistrza do projektu: 
- KomLub odzyskuje 20% z segregacji – w projekcie natomiast ma tylko 5% udziału 
- nieuregulowana sprawa kom postników przydomowych 
- deklaracja nie jest pod rygorem odpowiedzialności karnej 
-  brak ewidencji baz danych 
- nierealny harmonogram wdrażania systemu 
- narzucanie przez związek limitów 
- równe stawki opłat dla wszystkich członków SELEKT 
 
Ad. 3.  
Wniosek dot. działek przy ul. Niepodległości i Przemysłowej. Burmistrz odmówił udzielenia 
bonifikaty 
Przewodniczący zaproponował podtrzymad decyzję burmistrza. 
 
 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Nieobecny/na: 1 

Wynik głosowania: 

za przyjęciem wniosku –  7 radnych 

przeciw   –  0 radnych 

wstrzymało się od głosu  –  2 radnych 
 
Komisja nie udzieliła zgody na bonifikatę. 
 
 
 
 

Przewodniczący 

         Sekretarz 

 

 


